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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

Gráf József

földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

„Megkezdődhet-e Tiszasason a faluarborétum kialakítása?"

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a

kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter úr!

Laskai István polgármester néhány évvel ezelőtt a fejébe vette, hogy faluarborétumot

alakítanak ki Tiszasason . A világ különböző részein honos fákat a község parkosítható

részein illetve a lakosság portáin kívánja elültetni, amely az esztétikumon túl turisztikai

vonzerőt is jelenthet a szép fekvésű, de elmaradott Tiszazugi kistérség települése

számára .

Az ötletet neves szakemberek is felkarolták, és tervvé formálták azt. A megvalósítást

éppen a terv összetettsége akadályozza. Sokan értenek vele egyet, támogatják, de nincs
olyan pályázati lehetőség, amelybe komplex módon beleférne (pl . : turizmus,
környezetvédelem) . Indulásként (a fák beszerzésére, ültetésére, nevelésére tekintettel)

az erdőgazdaság illetve az agrártárca közreműködése, támogatása nagyon sokat

írásbeli kérdés



lendíthetne az ügyön . Erre tekintettel már többször kért segítséget a polgármester .

Amikor a Miniszter úr választókörzetemben járt (Öcsöd, Cibakháza, Csépa) Laskai úr

átadott az Ön részére egy rövid ismertetőt, amit kiegészítve a minisztérium

illetékeseinek is rendelkezésére bocsátott .

Támogatják-e a faluarborétum létrehozását? Milyen érdemi segítséget tud adni a tárca

és az illetékes erdőgazdaság, felügyelőség?

Tisztelettel várom válaszát!
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